
Dagsorden og referat til fællesbestyrelsesmøde Barrit Skole og Barrit

Børnehus

Dato: 10. januar 2023

Tid: 17-19.30

Deltagere: Christina, Heidi, Sine, Anne, Michael,  Helle, Vinnie.

Afbud fra: Jeppe, Karen Margrethe, Gitte

Heidi medbringer forplejning.

Dagsorden Ansvarlig Tid Proces Referat
Velkommen – Godkendelse af
dagsorden

Anne 5

Evaluering af dialogmøder
- Skal møderne holdes fælles
mellem
dagtilbudsbestyrelser,
fællesbestyrelser og
skolebestyrelser eller skal
møderne holdes separat for
dagtilbud og skoler?
- Er det
bestyrelsesformanden alene,
der deltager eller skal
lederne inviteres med?
- Hvilke temaer vil være
relevante at behandle på
mødet i marts eller senere?
- Er to dialogmøder pr. år
passende?

Lokalsamfundsprofiler var i
centrum.

Fællesledelse = fællesbestyrelse
Det kunne være givtigt at der var
et møde, hvor andre også havde
fællesledelse.
Lav et møde og så del det op.
Det foregik umiddelbart efter
udfaldet af budgetbesparelser.

Det var mere relevant da vi afsted
til fælles dag for hele bestyrelsen.
Det kunne også have været
interessant for politikerne.
Det kunne også være sammen
med netværksbestyrelser.

Dialogmøde når det er relevant
og ikke nødvendigvis efter antal.
Ellers er et møde om året fint.

Tidspunkt i god tid og ikke på en
mærkedag.

Hvad er relevant i marts?
-Generelt fremtidssikre små
skoler (vi slap denne gang, hvad
med næste gang).
- vækste bredt dvs fremtidssikre
de små lokalsamfund
-Rekruttering og motivering af
medarbejdere
-hvordan kan bestyrelsen bidrage
til omsætningen af børne/unge
politik.



Rammerne om Fælles
Bestyrelsens arbejde -
herunder økonomi.

- Bespisning
- “Gave cirkulære”
- Andet

Anne og Heidi laver et oplæg

https://docs.google.com/docume
nt/d/1YkvaYS022zJwx7_clTJk0Cd
dTc7yiZy3/edit

Et overblik over
principper/politikker
Forslag om struktur i
mapperne.
Hvordan skal Organiseringen/
strukturen være for
principperne?

HE/ VA 15 Dialog https://docs.google.com/docume
nt/d/1UOqphDoiavxSmv7zP3pzvC
_eFgBDmvIivwQQAPPh77c/edit

Bestyrelsen har lavet skabelon for
et princip.
Mål/formål
Beskrivelse af princippet
Et fælles ansvar
personale/forældre/bestyrelse

Hemmeligheder -
Forslag om fælles navn og nyt
logo

HE/ VA 10 Michael udarbejder forskellige
forslag.
Vi laver event.

Nyt fra afdelingerne
- Børnehus.

gennemgang af
personalesituationen
nu og i forbindelse
med den kommende
brobygning.

- Skole
- Specialafdeling

15 Vi kender ikke budget for broen,
men håber at må ansatte lidt
mere end sidste år grundet større
børnetal.

Skolen. Rundvisning af
servicelederansøgere, samtaler
den 18. jan.
Dansklærer til 1. klasse gerne
med læsevejledning.

Evt.
Personalets adgang til
bestyrelsesarbejdet?

HUSK bestyrelsesmøde i
Juelsminde den 23/1-23 kl
17.15-19.15

punkt til mødet: gerne principper
for overgangen fra 6. til 7. kl.

https://docs.google.com/document/d/1YkvaYS022zJwx7_clTJk0CddTc7yiZy3/edit
https://docs.google.com/document/d/1YkvaYS022zJwx7_clTJk0CddTc7yiZy3/edit
https://docs.google.com/document/d/1YkvaYS022zJwx7_clTJk0CddTc7yiZy3/edit
https://docs.google.com/document/d/1UOqphDoiavxSmv7zP3pzvC_eFgBDmvIivwQQAPPh77c/edit
https://docs.google.com/document/d/1UOqphDoiavxSmv7zP3pzvC_eFgBDmvIivwQQAPPh77c/edit
https://docs.google.com/document/d/1UOqphDoiavxSmv7zP3pzvC_eFgBDmvIivwQQAPPh77c/edit


Der står lige nu at de tre
bestyrelser skal mødes x 2 årligt,
er 1 nok?
Er det relevant?

Punkt til næste dagsorden Christina formulerer udkast til
fællesfond.


